
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

31.08.2017                                             м. Черкаси                                       № 2 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   -11 

На засіданні присутні   - 8 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Парамонов В.В. 

секретар комісії – Сілко Л.А. 

 

Члени комісії: Бурсак О.В., Мельник І.М., Павленко І.Ф., Похольчук Р.В., 

Судакевич В.Г., Уманець В.П. 
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І.І., Баштан О.В., Федорук О.Л. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Губенко 

Інна Яківна 

- кандидат на посаду ректора Черкаської медичної 

академії  

Коваленко 

Іван Олексійович 

- головний лікар КЗ «Черкаська обласна 

стоматологічна поліклініка», головний 

позаштатний стоматолог управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації  

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого апарату 

обласної ради 

 

У засіданні комісії взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко В.П. 
 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік. 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації  

2. Про виконання обласної цільової програми «Екстрена медична 

допомога Черкащини на 2017-2020 роки». 

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації  
 

3. Про хід виконання рішення обласної  ради  від  24.04.2015 № 39-5/VI 

«Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки». 

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
  

4.     Про  хід  виконання рішення обласної ради від 16.10.2015 № 43-19/VI 

«Про регіональну Програму інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської 

області на 2015-2020 роки». 

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації  

5. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України про виділення коштів з державного бюджету 

на забезпечення лікування хворих на цукровий та нецукровий діабет у Черкаській 

області (вноситься депутатською фракцією ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА 

ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ». 

Парамонов   

Віктор Володимирович 

- голова постійної комісії   
 

6. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України про виділення коштів з державного 

бюджету на медикаментозне забезпечення хворих із трансплантованими 

органами у Черкаській області (вноситься депутатською фракцією ПАРТІЇ 

«БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»). 

Парамонов   

Віктор Володимирович 

- голова постійної комісії  
 

7. Про призначення Губенко І.Я. на посаду ректора Черкаської медичної 

академії. 

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
  

8. Про план роботи постійної комісії на III-IV квартали 2017 року. 

Парамонов   

Віктор Володимирович 

- голова постійної комісії   
 

9.   Різне. 
 



1. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, що планується 

внести до обласного бюджету на 2017 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Мельник І.М. поцікавився вартістю повної комплектації одного кабінету 

«Здоров’я жінки». 

Парамонов В.В. зазначив, що кошти закладаються лише на придбання 

обладнання, а саме: мамографа, кольпоскопа, апарата УЗД, комп’ютера, а не на 

підготовку приміщень для «Кабінету». Віктор Володимирович акцентував увагу 

присутніх на існуючій проблемі забезпечення кадрами, які зможуть швидко і 

якісно працювати з новим обладнанням. 

Тарасенко В.П. запитав, чи є достатньою сума коштів, що закладається в 

обласному бюджеті, для виплати заробітної плати та для оплати за енергоносії. 

Кравченко Н.М. повідомила про потребу в 36 млн. грн. замість 14 млн. 

грн., які є наявними на даний час, і висловила сподівання на вирішення даного 

питання до кінця року.  

Парамонов В.В. запропонував підтримати запропоновані зміни до 

обласного бюджету, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 2/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання обласної цільової програми «Екстрена медична допомога Черкащини 

на 2017-2020 роки. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Уманець В.П. на зауваження щодо відсутності коштів із Шполянського 

районного бюджету на придбання автомобілів повідомив про закупівлю 

Шполянським районом автомобіля для потреб Центральної районної лікарні на 

суму 2,5 млн. грн. 

Мельник І.М. поцікавився, як вирішується проблема забезпечення 

кадрами.  

Найдан О.В. повідомив про подані запити до медичних навчальних 

закладів України та виявлене бажання 6 студентів-інтернів працювати в 

Черкаській області. 

Парамонов В.В. запропонував взяти до відома інформацію «Про 

виконання обласної цільової програми «Екстрена медична допомога Черкащини 

на 2017-2020 роки» та продовжити контроль за виконанням рішення обласної 

ради від 16.12.2016 № 10-1/VII «Про обласну цільову програму «Екстрена 

медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки». Підтримати пропозиції 



управління охорони здоров’я облдержадміністрації щодо проекту рішення 

обласної ради та внести проект рішення на розгляд сесії обласної ради. 

Текст проекту рішення додається (додаток 4). 
 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 2/2 додається до протоколу (додаток 5). 
 

  „За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0. 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з інформацією щодо 

виконання обласної Програми профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко І.О., який зазначив, що великою проблемою в реалізації 

Програми є відсутність транспортного забезпечення у багатьох сільських 

населених пунктах, враховуючи, що 54,9 % дітей проживають у сільській 

місцевості, де відсутні навіть амбулаторії. 

Тарасенко В.П. наголосив на необхідності залучати до реалізації заходів 

Програми в таких населених пунктах фермерські господарства, які працюють на 

їхній території, та навів приклад співпраці з ТОВ «Урожай». 

Парамонов В.В. запропонував взяти до відома інформацію щодо стану 

виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-5/VI «Про обласну 

програму профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 

роки» та продовжити контроль за його виконанням. 
 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 2/3 додається до протоколу (додаток 7). 
 

  „За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з інформацією щодо 

виконання регіональної Програми інформатизації сфери охорони здоров'я 

Черкаської області на 2015-2020 роки. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 8). 

Доповідач зазначив, що найкраще заходи Програми виконуються у 

Золотоніському й Уманському районах. Нормативна база створена в обласному 

діагностично-консультативниму центрі, обласному перинатальному центрі та в 

обласному кардіологічному центрі. 

В обговоренні взяли участь Судакевич В.Г., Мельник І.М., Парамонов В.В. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Парамонов В.В. запропонував взяти до відома інформацію щодо стану 

виконання рішення обласної  ради від 16.10.2015 № 43-19/VI «Про регіональну 

Програму інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської області на 2015-

2020 роки» та продовжити контроль за його виконанням. 
 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 2/4 додається до протоколу (додаток 9). 
 

  „За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В.В., який повідомив членам комісії, що на розгляд сесії 

обласної ради вноситься звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України про виділення коштів з 

державного бюджету на забезпечення лікування хворих на цукровий та 

нецукровий діабет у Черкаській області, підготовлене депутатською фракцією 

ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 10). 

Голова комісії запропонував взяти до відома звернення депутатів 

Черкаської обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України про виділення коштів з 

державного бюджету на забезпечення лікування хворих на цукровий та 

нецукровий діабет у Черкаській області, що вноситься депутатською фракцією 

ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ». 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В.В., який повідомив членам комісії, що депутатська фракція 

ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» запропонувала ще 

одне звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України про виділення коштів з державного бюджету на 

медикаментозне забезпечення хворих із трансплантованими органами у 

Черкаській області. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 11). 

Віктор Володимирович також запропонував звернення депутатів 

Черкаської обласної ради взяти до відома. 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України про виділення коштів з 

державного бюджету на медикаментозне забезпечення хворих із 

трансплантованими органами у Черкаській області, що вноситься депутатською 

фракцією ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ». 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що відповідно до статті 42 

Закону України «Про вищу освіту», пункту 46 Постанови Кабінету Міністрів 



України «Деякі питання реалізації статті 42 Закону України «Про вищу освіту», 

Порядку проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області управлінням охорони здоров’я Черкаської облдержадміністрації 

проведено конкурсний відбір на посаду ректора Черкаської медичної академії. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визначено Губенко 

Інну Яківну. 

Враховуючи протокол засідання виборчої комісії з виборів керівника 

вищого навчального закладу Черкаська медична академія, згідно з пп. 2 п. 3 

рішення обласної ради "Про порядок укладання контрактів з керівниками 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області та затвердження типових форм контрактів", 

управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено проект 

рішення обласної ради про призначення Губенко І. Я. на посаду ректора 

Черкаської медичної академії та укладання з нею контракту терміном на п’ять 

років. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додатки 12, 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Парамонов В.В. запропонував підтримати кандидатуру Губенко Інни 

Яківни на посаду ректора Черкаської медичної академії, проект рішення 

обласної ради та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 2/5 додається до протоколу (додаток 14). 
 

  „За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В.В., який ознайомив членів комісії з проектом плану роботи 

постійної комісії обласної ради з питань охорони здоров’я на III-IV квартали 

2017 року і запропонував його затвердити. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров’я на III-IV квартали 2017 року (додається, додаток 15). 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В.В., який ознайомив членів комісії з листами, що надійшли 

на адресу постійної комісії з питань охорони здоров’я. 

 

 

 

 

Голова комісії                                                                            В. Парамонов 

 

 

Секретар  засідання                                                                    Л.Сілко 


